
„Pošťačka“ 

   Vším, čím jsem byla, byla jsem ráda, ale jedno povolání mi 

přirostlo k srdci nejvíce. 

   Tak tedy od začátku. Školní docházku jsem ukončila za 

minulého režimu. Moje přání bylo, jít studovat na školou 

s ekonomickým zaměřením, jelikož jsem měla dobrý 

prospěch a bavily mě počty. Tenkrát se dělaly tzv. „Kádrové 

posudky“, kam mi ředitel školy napsal : „Otec jmenované 

žákyně zastával v roce 1948 funkci placeného tajemníka 

Československé strany lidové“ a bylo po studiu… 

   Do 19-ti let jsem pracovala ve strojní početní stanici a 

později jako průvodčí autobusů. Práce s lidmi mě velmi 

bavila, že jsem u ČSAD setrvala dlouhých 25 let. Ovšem mojí 

srdeční záležitostí byla práce poštovní doručovatelky 

v Klánovicích, než se ze mě stala důchodkyně na plný 

úvazek.  

   Počítání mě provázelo celým mým životem i bez té 

vysněné ekonomické školy… 

                                                                                                                               


